



Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. september 2025 kl. 19.00

Deltagere: Steen Errebo, Jens Andersen, Thomas Frederiksen, Jacob Kunø, Jørgen Stokbæk, René Aarup og Lotte Haugaard.

Afbud: Karen Møller

Proaktivitet, herunder ansvarsområder, uddelegering og kommunikation ved formanden

Formanden savner involvering fra medlemmerne af bestyrelsen, herunder svar når der bliver sendt forespørgsler ud til samtlige medlemmer af bestyrelsen.

Forskellige kommunikationsmuligheder blev drøftet.

Der blev truffet beslutning om, at beskedtjenesten Signal fortsat anvendes, og at Jørgen udelukkende kontaktes via mail og sms.

Ansvarsområder:

Steen vil forsøge, at adresserer mails mere direkte, og derved ikke sende ud til alle i bestyrelsen.

Ydermere vil han forsøge, at uddelegere konkrete opgaver til relevante medlemmer af bestyrelsen.

Steen tager kontakt til jobformidlingen mhp. at få en ny banemand.

Siden sidst:

v/ socialudvalget (Lotte)

Fællesspisning til frokost om lørdagen til klubmesterskab gennemført med ca. 12-15 deltagere.

Næste år købes der på spillerønsker også brød ind til dag 2 (søndag), som man kan tilvælge ifm. tilmelding online.

I samme weekend som der afholdes klubmesterskab spilles der Davis Cup. Kampene vil blive vist i klublokalet.

Ydermere planlægges der fællesspisning d. 1. oktober i forbindelse med afslutning på udendørssæsonen.

Der planlægges på damedoubleturnering i november, og juleturnering d. 6. december.

v/.hjælpekorpsset (Jørgen)

Jørgen påtager sig opgaven, som ansvarlig for hjælpekorps.

Et hjælpekorps skal gerne bestå af både hjælpere til adhoc-opgaver og til arbejdsdage i klubben.

Der planlægges på, i forbindelse med et socialt arrangement, at opfordre spillere og forældre til at byde ind på deltagelse i hjælpekorps. Jacob udfærdiger udkast til opgaveoversigt inden næste fællesspisning for juniorerne.

René foreslår opgaverne til juniorer især går på ting, som direkte vedrører dem, som et timers møder med evaluering af træning og tilbud, samt planlægning af konkrete fremtidige events.

Vedligehold af træningsudstyr m.m.

..v/ anlæg/hal (Thomas/Steen)

Arbejdet med dørsystemer, hvor lågerne automatisk lukker kl 22, pågår.

Arbejde med automatisk slukning af lys på padelbanerne pågår ligeledes.

Vangerne på padelbanerne er fyldt med vand, hvilket på ingen måde er hensigtsmæssigt.

Forskellige løsningsforslag blev drøftet.

Steen går i gemmerne efter historik omkring etablering af padelbanerne.

Første skridt bliver at få boret huller i vangerne, således vandet kan komme ud. Jørgen tager kontakt til Jørgen Bæk for at få boret hullerne, og ser derefter på muligheder for yderligere tiltag for bedre vedligeholdelse.

..v/ fonds-/sponsorudvalget (Steen)

Aftalen med Spar Nord udløber og skal fornyes. Steen rækker ud til Spar Nord

Aftalen med Tennisshoppen udløber. Thomas og Steen kigger ind i muligheder.

..v/ sportsudvalget (kl. 20.15) (Rene/Jacob)

Aktivitetsoversigten er blevet opdateret.

DTF kommer forhåbentlig med konkret økonomi og midler til et øget regionalt samarbejde på kort sigt.

René har deltaget i møde med Erik Jan fra Hirtshals Tennisklub og Morten fra Frederikshavn

Tennisklub. Mødet blev afholdt i Hirtshals. Det blev aftalt, at der afvikles en månedlig aktivitet.

Datoer og eksakt indhold for de andre to klubbers aktiviteter er ikke helt på plads, men er tiltænkt

med: I oktober er Hirtshals Tennisklub vært for pickleball og mini-tennis, som afholdes i Stendyssehallen.

Hjørring afvikler et damearrangement i november.

Der planlægges på 2 camps med overnatning, hvor bl.a. klubberne i Aalborg kan deltage ud over Hirtshals og Frederikshavn. Andre klubber kan ligeledes deltage.

I december afholder Hirtshals Tennisklub et familiearrangement i Hirtshals Idrætscenter for både børn og forældre evt. i forbindelse med juleafslutning.

Frederikshavn Tennisklub afholder VM (Vendsyssel mesterskaber) i januar – evt. i Arena Nord.

Hjørring Tennisklub vil ligeledes afholde VM i tennis sidst på indendørssæsonen.

Kommunikation kommer til at gå via TPN og klubbernes egne kanaler.

U18 stævnedatoer meldes ud i indeværende uge, hvor klubben skal stille med halkapacitet.

TPN Netværksmøde afholdes den 1. oktober. Sted er endnu ikke fastsat.

René har et stort ønske om, at få aktiveret hjælpetrænerne mere end de er i dag, og ser gerne at der en gang om måneden afholdes 2 timers samling, hvor hjælpetrænere oplæres yderligere.

Der kigges ind i etablering af et satellit-HTK på HPR, for at kunne tilbyde skoletennis der hvor børnene er.

Aktion: Thomas undersøger videre og koordinere med René og Steen.

Økonomi v/ Jens

Regnskab frem til 31/8-2025 blev gennemgået.

Regnskab for tennis ser fornuftigt ud.

Regnskab for padel kommer forventeligt ud med et lille overskud.

Der blev forespurgt til frekvens for skift af bolde til træning. Beslutningen om hvornår bolde skiftes træffes af træner.

Medlemsstatus.

Tennis: 194 medlemmer, hvoraf 22% er under 25 år.

Padel: 52 medlemmer, hvoraf 40% er under 25 år.

Betaling for træningstilbud

Oplæg til træningspriser er rundsendt forud for mødet, og blev gennemgået.

Det blev besluttet, at juniortræningen stiger med 20 kr. pr. måned. Deltages der i juniortræning 3 gange om ugen, betales der yderligere 40 kr. pr. måned.

Det blev besluttet, at seniortræningen fastsættes til hhv. 1200 kr. for onsdagstræning og 800 kr. for torsdagstræning.

Bookingregler

Der blev truffet beslutning om, at det igen er muligt for padelmedlemmer, at booke 2 timer af gangen. Jens tilretter i bookingsystemet.

Drop-in betalinger

Punkt udskudt

Hjørring Firma Sport v/ Steen

Specifikation af drift for padel-indendørsaktiviteter er sendt til HFS advokat.

Nyt fra Fonden - renovering

Status på renovering af herrernes omklædningsrum.

Murerne er næsten færdige. Maleren starter forventeligt fredag i indeværende uge.

Thomas og Steen højtryksrensner forud for at maleren går i gang.

Aktion-listen (alle)

I forlængelse af generalforsamlingen fremsendte Kim Mikkelsen til bestyrelsen, de spørgsmål han havde, som ikke blev besvaret den pågældende dag. Der er langt om længe sendt svar til Kim, og han har for nuværende ikke reageret på de svar han har modtaget.

Info fra formanden

I infoskabet er der hængt 3 opslag op med træningstilbud. Kontaktoplysninger skal ligeledes fremgå i skabet.

Der skal tages billeder af medlemmer af bestyrelsen og alle trænere til hjemmesiden, hvorfor der tages kontakt til Anne Ulrik (forælder til juniorspiller).

Der er fremsendt ansøgning til udviklingspuljen i Hjørring kommune, og svar forventes primo oktober.

Der henstilles til at folk støtter klubben med køb af drikkevarer.

Visionsmøde (se forrige referat) omdøbes til klubudviklingsmøde og afholdes 26. oktober. Steen og René udfærdiger invitation.

Der er behov for synliggørelse af hvilke opgaver der ligger i de forskellige udvalg, hvilket giver input til årshjul. Opgave med udarbejdelse af årshjul pågår.

I september holder René og Steen møde omkring kontrakt, fondsansøgninger mm.

Eventuelt, herunder næste møde

Næste møde 22. oktober kl. 19 – 21.30.